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VERSLAG 

ALGEMENE LEDENVERGADERING CGPA GZRIJ 2024 
26 MAART 2024  

 
 

1. Opening. 
Voorzitter opent de vergadering stipt om 15.00 uur met een ferme hamerslag. Zij heet alle aanwezigen 
van harte welkom. Er zijn 76 leden aanwezig en er zijn twee machtigingen afgegeven. 
 
2. Vaststellen agenda. 
De agenda wordt zonder aanvullingen vastgesteld.  
 
3. Mededelingen bestuur.  

a. Overleden leden 
De voorzitter leest (voor zover bekend bij het bestuur) de namen voor van de leden die sinds de 
laatste ALV zijn overleden. De volgende leden zijn ons ontvallen: dhr. Boeren, dhr. van der 
Zijden, dhr. de Ruijter, dhr. Wijn, mw. Jacobs-Wouters, dhr. Hofsteenge, dhr. van Heijst, dhr. 
Koning en dhr. Laene. Voorzitter spreekt namens de vergadering haar medeleven uit. 
Aansluitend vraagt voorzitter een moment stilte ter nagedachtenis. 
 
 

b. Ledenbestand. Het ledenbestand is voor het eerst sinds jaren niet afgenomen maar toegenomen. 
Er waren 27 opzeggingen en 29 nieuwe aanmeldingen. Voorzitter hoopt deze trend in 2024 voort 
te zetten en vraagt de leden om haar te helpen met het vinden van potentiële nieuwe leden en die 
een keer mee te nemen naar een CGPA activiteit om de sfeer te proeven. 
 

c. Verlengen type 4 defensiepassen. Een aantal leden is in het bezit van een type 4 Defensie pas. 
Deze passen zijn weliswaar 5 jaar geldig, maar moeten elk jaar electronisch worden verlengd. 
Voorzitter vraagt de betreffende leden de verloopdatum van hun pas in de agenda te zetten en 
tijdig voor die datum contact met haar op te nemen. Zij kan dan bij Bureau Veiligheid van de 
vliegbasis de pas electronisch een jaar laten verlengen. 

 
d. Datum Lente Social wordt 22 mei. Door omstandigheden moet de Lente Social worden verzet 

van woensdag 29 mei naar woensdag 22 mei. De secretaris   stuurt hierover ook nog een mail 
naar de leden. 

 
4. Ingekomen stukken. 
Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
5. Verslag ALV 2023  
Het verslag van de ALV 2023 wordt per pagina besproken en vervolgens met dank aan de secretaris 
zonder opmerkingen vastgesteld.   
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6. Jaarverslag 2023 
Het jaarverslag 2023 wordt eveneens met dank aan de secretaris zonder opmerkingen vastgesteld.  
 
Voorzitter geeft hierna een korte toelichting op het jaarverslag. 2023 was het eerste jaar sinds corona 
waarin het hele geplande jaarprogramma kon worden gerealiseerd. Het bestuur is tevreden over de 
deelname aan de activiteiten en ook tevreden over de ondersteuning die we van het vliegveld krijgen. 
Dat betreft vooral support van bureau Commandant DHC, Commandant 931, bureau Personeel, de 
Facilitaire Dienst en Paresto. Verder krijgen we vanuit CLSK Bureau Veteranen en Postactieven in de 
Luchtmachttoren ook de nodige ondersteuning. Wij zijn en voelen ons tenslotte ook ambassadeurs van 
de Koninklijke Luchtmacht. 
 
In aanvulling op het reguliere programma hebben we dit jaar ook een in de repetitieruimte van het Orkest 
van de Koninklijke Luchtmacht een lunchconcert bijgewoond. Dat was een leuke en korte activiteit. 
Voorzitter denkt erover om meer van dit soort activiteiten te organiseren en staat open voor suggesties. 

 
7. Financieel verslag 2023. 
De penningmeester licht het financiële verslag 2023 toe. We hebben zoals gepland ingeteerd op het eigen 
vermogen, maar we zijn daarin iets doorgeschoten zodat het eigen vermogen nu iets lager is dan gepland. 
Dat komt met name door de ruim gestegen kosten van Paresto. Ook de eigen bijdrage voor de dagtocht 
was te laag ingeschat. We hebben gelukkig wel gebruik kunnen maken van de financiële bijdrage van 
zowel CLSK als het Vfonds, waardoor het interen beperkt bleef. Na de toelichting van de 
penningmeester zijn er geen vragen meer over de realisatie 2023. 

 
8. Verslag kascommissie. 
De kascommissie bestaat uit de heren Lemmens en Claereboets. Dhr. Lemmens doet verslag van de 
bevindingen. De financiële administratie wordt op een goede en overzichtelijke wijze gevoerd en er zijn 
geen onvolkomenheden geconstateerd.  

 
De kascommissie adviseert de vergadering het financiële verslag 2023 goed te keuren en het bestuur te 
dechargeren. De vergadering gaat onder applaus akkoord met het advies van de commissie. De voorzitter 
bedankt de kascommissie. Het verslag van de kascontrolecommissie kan worden opgevraagd bij de 
penningmeester.  

 
9. Bestuursverkiezing. 
In 2024 is dhr. van Gageldonk aftredend en herkiesbaar. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. 
De vergadering stemt unaniem en met applaus in met de voordracht. Dhr. van Gageldonk wordt hiermee 
voor een nieuwe termijn van 3 jaar benoemd. 
 
De voorzitter maakt van de gelegenheid gebruik om de medebestuursleden te bedanken voor hun 
inspanningen voor de vereniging. Zij bedankt ook dhr. Oppers die onder andere onze dagtochten 
organiseert en dhr. Beekmans, onze hoffotograaf.  

 
10. Begroting 2024. 
De voorzitter licht de begroting nader toe. Zoals de penningmeester al eerder heeft aangegeven, zijn de 
kosten bij Paresto aanzienlijk gestegen. Dat betreft zowel de consumptie- als de personeelskosten. Dat 
was één van de redenen dat het eigen vermogen iets verder is afgebouwd dan gewenst.  
 
De consequentie van de gestegen prijzen is dat het bestuur genoodzaakt zal zijn een hogere eigen 
bijdrage te gaan vragen voor de activiteiten en/of de activiteiten soberder te maken. Ook is al 
aangekondigd dat het bestuur de prijzen van de munten wil verhogen van €1,75 naar €2,00. De voorzitter 
brengt dit in stemming en geen van de aanwezige leden is daartegen. Hiermee is de verhoging naar €2,00 
per CGPA munt aangenomen. 
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Dhr. Arts vraagt waarom de Nieuwjaars Social dan voor een dergelijk hoog bedrag in de begroting staat. 
Penningmeester geeft aan dat het hier eigenlijk geen begroting betreft maar dat dit al realisatie van 2024 
is. Het bestuur was onder andere door deze Paresto kostenstijging verrast en zal daar voor de Nieuwjaars 
Social van 2025 zeker rekening mee houden. 
 
Dhr. Logt vraagt wat de storting op de bank precies inhoudt. Penningmeester legt uit dat dat de 
inkomsten van de munten en SumUp zijn die vanuit de kas op de bank worden gestort. Dit om te 
voorkomen dat de geld voorraad in de geldkist/kas te hoog wordt.  
 
Dhr. Lemmens suggereert om bij een Social ook weer eens langs het buffet in het restaurant te gaan. Dat 
is aanzienlijk goedkoper dan een buffet in de zaal. Voorzitter geeft aan dat dit inderdaad ook is gepland. 
Betreffende Social wordt dan net als voor corona ‘Inloop Social’ gedoopt. 
 
Na de toelichting en de beantwoording van de vragen stemt de vergadering in met de begroting. 
 
11. Benoeming kascommissie en reservelid. 
Dhr. Lemmens en dhr. Claereboets stellen zich wederom beschikbaar voor de kascommissie. De heer 
Beursgens meldt zich als reservelid. Voorzitter bedankt hen voor hun bereidwilligheid en vraagt de 
vergadering akkoord te gaan. De vergadering stemt hiermee in. 

 
12.  Rondvraag. 
Er zijn geen punten voor de rondvraag.  

 
13. Sluiting. 
De voorzitter dankt allen voor hun aanwezigheid bij deze vergadering en wenst iedereen nog een 
plezierig samenzijn en smakelijk eten. Zij sluit de vergadering om 15.37 uur met een ferme hamerslag. 

 
 
 
De secretaris Contactgroep Postactieven Regio Gilze-Rijen 
 
 
 
 
 
Ton Bijl 


